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ВЛИЯНИЕ ОСНОВНЫХ ПРИЕМОВ ВОЗДЕЛЫВАНИЯ НА УРОЖАЙНОСТЬ ЗЕРНА КУКУРУЗЫВ УСЛОВИЯХ ЗАКАТАЛЬСКОГО РАЙОНА АЗЕРБАЙДЖАНСКОЙ РЕСПУБЛИКИ

Аннотация: в статье представлены результаты влияния междурядной обработки, густоты стояния и условия питания на урожайность зерна кукурузы. Выявлено, что самый высокий урожай зерна кукурузы получается при двухразовой междурядной обработке и густоте посева 47 тыс. растений на гектар и на фоне «Н140П100+20» тон навоза. При таких условиях урожайность зерна кукурузы в среднем за 2013-2015 г составила 788.5 ц/га в варианте без удобрений 55.6 ц/га.
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INFLUENCE OF THE MAIN METHODS OF CULTIVATION ON PRODUCTIVITY OF GRAIN OF CORN IN THE CONDITIONS OF THE ZAKATALSKY REGION OF THE AZERBAIJAN REPUBLIC

Abstract: 

results of influence of interrow processing, density of standing and condition of feed on productivity of grain of corn are presented in the article.It is revealed that the biggest crop of grain of corn turns out at 2 times interrow processing, density of crops of 47 thousand plants on hectare and using «N140P100+20» tone of manure. Under such conditions the productivity of grain of corn for 2013 –2015 on average w
Кеy words: spring wheat, variety, growth stimulants, microfertilizers, preparations, yield, productivity

